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MOTION                2023-09-10 

 

Inrätta ett näringslivsråd i Knivsta 

kommun 
 

När invånarantalet i Knivsta växer behöver också näringslivet växa på ett 
hållbart sätt. En bra dialog mellan kommun och näringsliv är en 
förutsättning för att det ska ske. 

I många kommuner finns näringslivsråd. Det är ett forum där representanter för 
näringsliv, kommun, akademi och politik regelbundet kan träffas och utbyta 
information. Syftet med dessa forum är att förbättra dialogen, bevaka och lyfta 
näringslivsfrågor och stärka kontakten mellan kommun och näringsliv. Ett 
näringslivsråd blir en långsiktig, stabil och mer formell samverkansplattform än 
företagsfrukostar och enstaka inbjudna möten. Det blir transparens för alla 
inblandade, och det blir kontinuitet i arbetet.  

Ett bra näringslivsråd fungerar som ett nätverk och en motor där näringsliv, 
akademi och politik samverkar och fångar upp idéer som kan bli till nya företag 
och verksamheter som bidrar till kommunens utveckling. Ett näringslivsråd 
skapar bättre förutsättningar för flera nya småföretag i kommunen. 
Näringslivsrådet kan också fungera som remissinstans och vara rådgivande i 
olika frågor som berör näringslivet och utvecklingen i kommunen.  

Socialdemokraterna vill förbättra och fördjupa samarbetet mellan kommunen 
och näringslivet genom att inrätta ett näringslivsråd i Knivsta kommun. Ett forum  
där man kan diskutera aktuella frågor, gemensamma problem och samarbeta 
om olika aktiviteter: 

• samverkan är nyckeln för att samarbetet ska fungera så bra som möjligt 

• effektivt att möta många parter tillsammans i stället för att möta en grupp i 
taget 

• fokus på Knivsta kommun och hållbar utveckling  

• en plattform för utbyte och dialog med syfte att stärka 
näringslivsutvecklingen 

• bred representation med branschrepresentanter från jordbruksnäringen, 
näringsliv, akademi, politiska partier och kommunen 

• jämn könsfördelning  
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Ämnen som kan tas upp är tex företagsservice, etableringar, småföretagande, 
hållbar utveckling, företagande i landsbygd, förutsättningar för 
jordbruksnäringen, nyföretagande, entreprenörskap, omvärldsbevakning och 
kompetensförsörjning. 

Dialogen med näringslivet måste förbättras och formaliseras. Ett nytt 
näringslivsråd kan bli en viktig del i denna process.  

Vi föreslår därför 

• att formerna för införande av ett näringslivsråd i Knivsta kommun 
utreds och bereds för beslut i kommunstyrelsen 

• att ett näringslivsråd inrättas i Knivsta kommun  
 

Kostnaden för reformen uppskattas till 300 tkr. Näringslivsrådet finns med i det 
Socialdemokratiska förslaget till Mål och budget för 2024. 
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